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Schriftelijke vraag 
 
Artikel 54 Reglement van orde voor de vergaderingen 
en andere werkzaamheden van de Raad 
 
Zaaknummer:  2421/ 2025 
 

Schriftelijke vraag aan ☒ het college van burgemeester en wethouders  ☐ de burgemeester 

 

Onderwerp:  Parkeren aan Tubastraat aan achterzijde Jumbo Uden Muziekplein 
Op veel parkeervakken van de parkeerplaats aan de Tubastraat in Uden (aan de achterzijde van de 
Jumbo Uden Muziekplein) zijn de stenen die het dichtst bij de straatzijde liggen, vervangen door zand. 
Daardoor ontstaan er parkeervakken die deels bestaan uit stenen en deels bestaan uit zand. Nu er de 
laatste weken veel regen is gevallen, zijn veel parkeerplaatsen slecht te gebruiken voor mensen die hier 
hun voertuig willen parkeren. Door de regen is het zand op sommige plaatsen los komen te liggen en zijn 
ook diepe gaten ontstaan, waar eerst zand lag. Dit maakt het risico op schade aan voertuigen vele malen 
hoger door de gaten en het losse zand, dat krassen kan veroorzaken. Gewoon Uden ziet kans voor 
verbetering en stelt daarom de volgende vragen. 
1. Wat vindt het college van de huidige situatie op de parkeerplaats aan de Tubastraat? Erkent het 

college dat door deze situatie het risico op schade aan voertuigen groter wordt? 
2. Waarom zijn op de parkeerplaats aan de Tubastraat stenen vervangen door zand?  
3. Staat deze locatie gepland voor (groot) onderhoud?  

a. Zo ja, wanneer vindt het onderhoud plaats? Worden de parkeervakken dan weer onderhouden 
met het opvullen van de gaten met zand of komen er permanente stenen voor in de plaats? 

b. Zo nee, waarom niet? 
4. Gebeurt het vaker bij parkeerplaatsen dan stenen vervangen worden door zand? Zo ja, waar en 

waarom? Hoe past dit in het beleid voor het onderhouden van parkeerplaatsen? 
  

 
 

Ondertekening: 

Datum indiening : 8-1-2025  

Fractie : Gewoon Uden   

Naam indiener : Mike de Ridder  

Einddatum : 06-02-2025  

iBabs ID nr. : 113  
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Antwoord op schriftelijke vraag 
 
Artikel 54 Reglement van orde voor de vergaderingen 
en andere werkzaamheden van de Raad 
 

Antwoord door:  ☒ college van burgemeester en wethouders  ☐ burgemeester 

Datum: 28-1-2025 
 
Vraag:1 
Wat vindt het college van de huidige situatie op de parkeerplaats aan de Tubastraat? Erkent het college 
dat door deze situatie het risico op schade aan voertuigen groter wordt? 
 
Antwoord:1 
De situatie op de parkeerplaats aan de Tubastraat is niet zoals het hoort en oogt rommelig. We voeren 
regelmatig onderhoud uit aan verhardingen om de situatie veilig en begaanbaar te houden. Het type 
halfverharding Padvast geeft geen hoger risico op schade aan voertuigen. Losliggende stenen zijn 
gevaarlijker en zorgen voor een grotere ongelijkheid dan het Padvast. 
 
Vraag:2 
Waarom zijn op de parkeerplaats aan de Tubastraat stenen vervangen door zand? 
 
Antwoord:2 
De tegels zijn door wortelopdruk omhoog gekomen en door het op- en afrijden van auto’s los komen te 
liggen. We kunnen de tegels niet meer goed terug leggen zonder wortels te beschadigen. We hebben 
daarom een halfverharding aangebracht als tijdelijke oplossing. Hierdoor is de veiligheid beter 
gewaarborgd dan met losliggende stenen. De halfverharding is een mengsel van gebroken grind in een 
nauwkeurig samengestelde korrelgrootte waardoor de laag stabiel wordt en niet wegspoelt bij regen. 
 
Vraag:3 
Staat deze locatie gepland voor (groot) onderhoud?  
a. Zo ja, wanneer vindt het onderhoud plaats? Worden de parkeervakken dan weer onderhouden 
met het opvullen van de gaten met zand of komen er permanente stenen voor in de plaats? 
b. Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord:3 
Dit jaar gaan we de parkeerplaats opnieuw inrichten omdat deze toe was aan groot onderhoud. De 
parkeervakken komen schuiner te liggen, zodat de bomen meer ruimte krijgen. De parkeervakken zullen 
de komende jaren dan geen last hebben van opdrukkende wortels. Ook laten de nieuwe klinkers water 
door en hier kan gras in groeien. De uitvoering staat gepland in het tweede kwartaal van 2025. 
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Vraag:4 
Gebeurt het vaker bij parkeerplaatsen dan stenen vervangen worden door zand? Zo ja, waar en waarom? 
Hoe past dit in het beleid voor het onderhouden van parkeerplaatsen? 
 
Antwoord:4 
Zoals hierboven aangegeven, is dit een tijdelijke oplossing. Vanwege de veiligheid moesten we met 
Padvast werken totdat het groot onderhoud van start gaat. Dit soort maatregelen kennen een langere 
voorbereidingstijd omdat het terrein een iets andere indeling krijgt en dit is afgestemd met omwonenden 
en de supermarkt.   
 

 


